

Referat af bestyrelsesmøde 06. april 2017, GF Søholmen

| | |
|------------------------|--|
| Deltagere: | Flemming West Mikal Bech From Stausholm Per Hjortshøj Marianne Marker-Villumsen Gülsen Kocak John Edemann |
| Afbud: | Rikke Louise Østergaard Reich |
| Referent: | John Edemann |
| Næste bestyrelsesmøde: | Besluttet efter generalforsamlingen den 26. april 2017 |

Dagsorden

1. Opfølgning på aktioner fra seneste bestyrelsesmøde, jvf. referatet
 - a. Kontakt kommunen angående fartbegrænsning (Mikael)
 - b. Forslag til tyverisikring (Bestyrelsen)
 - c. Varmeanlægget (Flemming)
2. Planlæg generalforsamling 2017
 - a. Opfølgning på opgaver jvf.
GFSøholmen-GeneralForsaml-Tjekliste-2017.docx (vedhæftet)
3. Eventuelt

Mødeemner

| Nr. | Emne | Beslutninger, information mv. |
|-----|--|--|
| 1. | Opfølgning på aktioner fra seneste bestyrelsesmøde | <p><u>Kontakt kommunen angående fartbegrænsning (Mikael)</u> Afventer aktion</p> <p><u>Forslag til tyverisikring (Bestyrelsen)</u> John har kontaktet Nabohjælp.dk for materiale, som lægges på hjemmesiden og præsenteres på generalforsamlingen. John vil også undersøge hvad prisen er for opsætning af skilt om nabohjælp.</p> <p>Kameraovervågning blev også diskuteret, men der var ikke umiddelbar tilslutning for dette. Per har efter mødet undersøgt lovligheden af at sætte kamera op og som det fremgår her så må private kameraer ikke filme på offentlig vej eller privat vej, hvor der er almindelig færdsel ifølge TV-overvågningsloven</p> <p><u>Varmeanlægget</u> Flemming kontakter en bekendt som er smed/VVS mand for at høre om han kan gøre os klogere på varmeanlægget</p> |
| 2. | Planlæg generalforsamling 2017 | Bestyrelsen gennemgik en tjekliste med diverse planlægningsopgaver. Blandt disse var følgende: |

| Nr. | Emne | Beslutninger, information mv. |
|-----|-----------|--|
| | | <p><u>Regnskab</u> Gülsen gennemgik regnskabet, som herefter blev godkendt af bestyrelsen. Regnskabet er revideret af Carsten i nr.10</p> <p><u>Budget</u> Marianne gennemgik budgettet, som blev justeret en anelse af bestyrelsen</p> <p><u>Forslag til generalforsamlingen</u> Eneste indkomne forslag var et forslag til anlæggelse af legeplads på Søholmen. Forslaget stammer fra legepladsudvalget og vil blive gennemgået på generalforsamlingen</p> <p>Regnskab, budget, forslag mv. publiceret på hjemmesiden under Bestyrelsen>Generalforsamlinger</p> |
| 3. | Eventuelt | Der var ingen emner under eventuelt |

Aktioner

| Aktion | Hvem | Status |
|---|-------------|-----------|
| Reserver lokale til generalforsamling (Brydegården) | Mikael | Afsluttet |
| Kontakt kommunen angående fartbegrænsning | Mikael | Afventer |
| Udarbejd forslag til tyverisikring | Bestyrelsen | Afsluttet |
| Arranger møde med varmeeksperter om varmeanlægget (kontakter en bekendt som er smed/VVS mand) | Flemming | I gang |
| Kontakt GF Syd angående dæmpning af musik i det kommende fælleshus | Flemming | Afsluttet |
| Læg vedligeholdsplan på hjemmeside | John | Afsluttet |
| Find en løsning på slåning af fælles græsarealer | Bestyrelsen | Afsluttet |
| Udarbejd vedligeholdsplan | Marianne | Afsluttet |
| Få skriftlig bekræftelse på GF Søndergård Syds vedligeholdelsesopgaver | Bestyrelsen | Afsluttet |
| Kontakt L&R angående plader under altanerne og vand-afledning | Mikael | Afsluttet |
| Publicer retningslinjer vedr. hegn samt datablad om kalk udfældning på hjemmesiden | John | Afsluttet |
| Udsend anmodning om opkrævning af kontingent for 2016 | Gülsen | Afsluttet |
| Kontakt L&R for opsætning af plader under altanerne samt riste ud til altanerne | John | Afsluttet |
| Udarbejd vedligeholdsplan for udendørsarealer | Marianne | Afsluttet |

| Aktion | Hvem | Status |
|---|-------------|---------------|
| Kontakt kommunen for mulighed for etablering af fælles skur | Rikke | Afsluttet |